



Bestyrelsesmøde Dagsorden

Dato: Mandag 30/05/2024
Tid: 19:00 – 21:00
Sted: Sibirien
Tilstede: Brian, Morten, Thai, Bettina, Zia
Fraværende: Nikolaj, Aleksis, Thomas
Referent: Brian

1. Godkendelse af sidste mødereferat

- a. Referatet er godkendt

2. Orientering fra formanden

- a. God stemning
- b. 3D fungerer godt
- c. Skive fungerer godt
- d. Prøver at returnere Eleven-skiver til Baldurs
- e. Gennemgang af Eleven skiver bag klubhuset i Sibirien – planlægges til 'en lørdag' mellem 10 og 12
- f. Tobias er i gang med at indsamle penge til Emilie/Livia/Johanne fra FIL og en række virksomheder til EM

3. Økonomi

- a. Vi har et økonomisk udestående med COWI på 9.000 kr. for et arrangement
- b. Klubben har god økonomi. Aktuelt er der 227.000 kr. på kontoen. Kommunen har godkendt ansøgning om medlemstilskud og udbetalt 33.933 kr. i 2024.
- c. Der er blevet foretaget et regnskab for Dyrehaverunden, der viser et overskud på 17.223 kr.

4. Opgaver

- a. Overordnet – Kælder
 - i. Maling af kælderen – vi forsøger at tage dialogen med stadion. Planen er at vi tager dialogen når vi kommer ind mhp. Henblik på at få malet kælderen sommeren '25
 - ii. Der kan potentielt være behov for indkøb af yderligere Danage-skiver til kælderen – indgår allerede i budget.
- b. Overordnet – Sibirien
 - i. Henvendelse vedr. sikkerhed på skydebanen ved brug af telt v. Søren Kirkbak
 1. Der er isat ruder på siden af teltet, som følge af henvendelse fra Søren Kirkbak.
 2. Teltet fungerer godt, og bruges ivrigt
 - ii. Vi planlægger at flytte trapperne/stigerne fra 'the Dark side' til 'bassinet' på forsiden
- c. Nyt fra trænerne
 - i. Det går (fortsat) fint
 - ii. God tilgang af nye skytter
 - iii. Onsdagsholdet er fyldt op
 - iv. Det fungerer godt med tilmelding til tirsdagsholdet
- d. Administration
- e. PR / Facebook / Hjemmeside
 - i. Bettina mangler en der kan hjælpe med hjemmesiden
 - ii. Overvejer at tage fat i ungdomsrepræsentanten
 - iii. Zia kontakter klubmodul mhp. at afklare 'tilfældige pop-ups' på hjemmesiden

f. Stævner og arrangementer

- i. Refleksion fra arrangementer, er at vi max. kan have max 14 skytter!
- ii. Dyrehaverunden:
 1. Der er behov for bedre planlægning af opsætning stævnet
 2. Thai er torvholder på stævnet i '25 – med planlægning
 3. Hvis stævnet skal afholdes forudsættes det en langt større tilslutning til Dyrehaverunden – til opsætning og nedtagning af banen
- iii. Muldvarpejagten
 1. The usual suspects løftede opgaven med opsætning af banen tog banen ned
 2. Situationen er den samme som ved Dyrehaverunden – der er behov for flere medlemmer til opsætning og nedtagning af banen

5. Personalesager

6. Forslag fra medlemmer

- a. 3D Træning for holdskytter v. Bettina Hermann
 - i. Der gennemføres en prøveskydning på 3D banen, baseret på trænerens vurdering af aktivitetsniveauet på banen den pågældende dag.

7. Eventuelt

- a. Dialog om nye typer af medlemskaber v. Gudmund Thai/Brian Mühldorff
 - i. Der var en kort dialog omkring alternative medlemsformer for 3D/gæsteskytter
 - ii. Der indføres en gæstemedlemssats på 50 Kr. for skydning på banen ved gentagne besøg på 3D- og skivebanen
- b. Tilskud til arrangementer
 - i. Klubben yder tilskud til arrangementer hvor 'alle' indenfor en gruppe er inviteret med (eks. holdskytter, unge, etc.)
 - ii. Tilskud skal ansøges på forhånd til bestyrelsen.
 - iii. Der skal sendes en mail til bestyrelsen@bueskydning.dk med antal deltagere samt information om arrangement
- c. Sølvskilte ved fuglekongeskydning
 - i. Fuglekongeskydning-emblemet skal hænges op skydekælderer i et vitrineskab
 - ii. Zia kigger ind i en løsning ift. Skab
 - iii. Fremadrettet vil årets vinder blive opdateret med navn og årstal
- d. Klubaftener
 - i. Vi indkalder til klubaften den 22. August 2024, 18.30
 - ii. Ambitionen er at invitere klubbens medlemmer til dialogmøde for at skabe et rum for dialog mellem bestyrelse og de øvrige klubmedlemmer.
- e. Trænerdeltagelse i NUM
 - i. Klubben yder ikke tilskud for deltagelse af træner i NUM